

Update on Key City of Toronto Files of Interest to the Local Francophone Community

Toronto Francophone Affairs Advisory Committee
November 29, 2019

1. Overview of key areas of interest of the Toronto French Language Advisory Committee over the 2014-18 term of Toronto City Council
2. An overview of the existing MOUs and other formal bi-lateral agreements for the City of Toronto with Francophone jurisdictions
3. Status update on the Maison de la Francophonie
4. Available avenues and mechanisms within the City of Toronto for Francophone engagement and advocacy

Mise à jour sur les dossiers de la Ville de Toronto d'intérêts à la communauté Francophone locale

Comité consultatif des affaires francophones de Toronto
29 novembre 2019

1. Bilan des centres d'intérêt du comité consultatif des affaires francophones de Toronto
2. Aperçu des ententes de principe existantes et autres accords entre la Ville de Toronto et autres municipalités francophones
3. Mise à jour sur le statut de la Maison de la Francophonie
4. Protocoles et mécanismes d'engagement et de plaidoyer disponibles dans le contexte du gouvernement municipal de la Ville de Toronto